

2011 12 30

Leontine Arvidsson**BIOGRAFIE**

Geboren 1974 in Göteborg, Schweden. 1996 studierte sie ein Jahr an der Stockholm Filmskola. 2004 begann sie Kunstgeschichte an der Universität Stockholm zu studieren. Seit 2009 ist sie an der Königlich Schwedischen Kunstakademie Stockholm eingeschrieben.

BIOGRAPHY

Born in Gothenburg in Sweden in 1974, she studied at Stockholms Filmskola for a year in 1996 before taking up history of art at Stockholm University in 2004. She has been enrolled at the Royal Institute of Art in Stockholm since 2009.

FILMOGRAFIE Kurzfilme: 2011 2011 05 21 - 2011 04 26 OR I READ A ROOM OF ONE'S OWN BY VIRGINIA WOOLF · 2012 2012 02 06 OR I WANT TO BE JOANNA RYTEL · HAPPY HAPPY PICA PICA · UTAN TITEL · 2011 12 30

Innen. Wohnung. Tag. Die nackte Frau zeichnet ihren eigenen Umriss an die Wohnungstür. Das ist nicht ganz einfach, aber sie schafft es. Sie bearbeitet den Umriss und findet auch für ihre Brust die richtige Höhe. Dann geht sie auf Abstand zur Tür. Sie konzentriert sich und holt aus.



Leontine Arvidsson

Interior. Apartment. Day. A naked woman draws her own outline on her apartment door. It is not as easy as it sounds, but she manages it. Working on the sketch, she even finds the right height for her chest. Then she steps back from the door, focuses and takes aim.

Schweden 2012

Länge 3 Min. · Format QuickTime ProRes · Farbe

STABLISSE

Regie, Buch, Kamera **Leontine Arvidsson**
Produzenten **Anna Sohlman, Kalle Boman, Kira Carpelan**
Co-Produktion **Hinden**, Stockholm

DARSTELLER

Leontine Arvidsson

PRODUKTION

MinMamma Produktion
Stockholm, Schweden
+46 704404771
mail@kiracarpelan.se

WELTVERTRIEB

siehe Produktion